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Agenda
• Opprop, innkalling, dagsorden, 

valg av representanter til å underskrive protokoll,
kjøreregler for møtet                                      17.00-17.10

• 1. Innledning v/Torbjørn Skogstad                17.10-17.30               
• 2. Informasjon fra administrasjonen
• Sport 17.30-17.50
• Økonomi/Marked 17.50-18.05
• Utvikling/Utdanning 18.05 -18.25
• Kort pause
• 3. Nytt fra FIS                                                18.30 -19.00
• 4. Valg av ny Langrennskomitè for ett år.     19.00 - 19.30
• 5. Terminliste og sesonginformasjoner 19.30 - 20.00
• 6. Årsmøte Langrennsportens Venner           20.00 - 20.15
• 7. Innkomne saker  -Toppidrettsbegrepet                                       20.15 - 20.45
• 8. Evt. 20.45 - 21.00



Sak 4 - Valg
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VALGKOMITEENS INNSTILLING TIL NY 
LANGRENNSKOMITE

Verv Navn Krets
Leder Torbjørn Skogstad Troms gjenvalg
Nestleder Yngve Thorsen Sogn og Fjordane ny
Medlem Tone Haugen Ramstad Akershus ny
Medlem Bjørg Sissel Kvannli Nord-Trøndelag gjenvalg
Medlem Per Morten Nyeng Oppland gjenvalg
Medlem Berit Mogstad Sør-Trøndelag ny

Valgkomiteen har bestått av:
•Dorothea Blix, Nordland
•Torbjørn Broks Pettersen, Oppland
•Erland Ensrud, Østfold

VALGKOMITEENS INNSTILLING:
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VALGKOMITEENS ARBEID
• Komiteen har i forkant av innstilling til skitinget 2021 avholdt  12 eller flere digitale møter og har 

hatt jevnlig kontakt pr. mail og telefon. Alle sittende medlemmer i langrennskomiteen har hatt 
minst to samtaler med valgkomiteen, også de som ikke ønsket gjenvalg.

• Noe av forarbeidet har også blitt gjort i forkant av skitinget som var planlagt i 2020, og som av 
kjente grunner ble utsatt. Selv om komiteen ble oppnevnt til å innstille til neste skitinget, har det i 
praksis vært to runder i valgkomitearbeidet, der noe av grunnlaget for innstillingen til tinget i 
2020 kunne tas med videre, mens andre forutsetninger endret seg ut fra situasjonen under 
korona.

• 2 av de sittende medlemmene ønsket ikke gjenvalg.

• Det kom inn 5 forslag på kandidater til verv i langrennskomiteen etter forespørsel på aktuelle 
kandidater til klubber og kretser.
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VALGKOMITEENS ARBEID

• Valgkomiteen har gjennomført samtaler med 12 kandidater til verv i LK, i tillegg til samtaler med 
andre ressurspersoner og referanser.

• Valgkomiteen har jobbet for å sette sammen en komite med bred og komplementær kompetanse, 
bakgrunn og erfaring. Valgkomiteen har i tillegg tatt hensyn til geografi, kjønnsfordeling og 
personlige ressurser. Alle har bekreftet positiv deltagelse som kandidater til LK. Vi vil også gjerne 
nevne at geografisk tilhørighet er særdeles viktig for å ha kjennskap til hvordan klubb- og 
kretsmiljøer i hele det langstrakte landet fungerer, men at LK-medlemmer ikke er en form for 
representant for en bestemt krets.



Sak  6 –Årsmøte LSV



Langrennsportens Venner årsmøte 2021
• Årsmøtet holdes på LKs Fagmøte i hht vedtak fra 1982.
• Se også årsberetningen som er tilsendt. 
• Lua vår er medlemskortet i foreningen. Mange støtter «tradisjonen». 
• Salg av luer går stadig nedover. Flere og flere «konkurrenter». 
• Egenkapitalen går nedover. For første gang på evigheter: under 2 mill.  (Underskudd 2020: 730.000)
• Styret diskuterer fremtiden. 
• Fortsetter en sesong til med BjD (Active Brands) som leverandør. Følger NSFs leverandør.
• Vi bidrar til langrennsporten med 0,5-1 mill pr. år. Burde vært minst 2-3 ganger så mye. 
• Våren 2020: 500.000 ble investert i oppstart for regionlagene. (Senere kom ELON inn som sponsor). 
• Neste års lue er bestilt (utkast): 

• Valg av styre skal avholdes! Viser til valgkomiteen. 
• Nåværende styre: Per Nymoen, Erik Andresen, Brit Baldishol, Arvid Sulland, Tor Undheim



Sak  7 –Innkomne saker



Til LK sentralt i NSF:

Kretsene Oslo, Akershus, Østfold, Buskerud og Vestfold og Telemark vil i fellesskap komme med noen betraktninger som tar for 
seg noen av utfordringene våre utøvere møter vedrørende «Toppidrettsbegrepet».(ett begrep som har skapt mye debatt siste 
årene)
Det er nok mange som hevder at Korona situasjonen ikke kommer tilbake på samme måte som sist sesong, men vi mener vi 
burde ta opp det som skapte problemer for Langrenn, mens vi har det friskt i minne.
Det fremstår som merkelig og urettferdig når en langrenns Jr-løper ikke får gå ett eneste renn, mens Jr-alpinister får konkurrere 
tilnærmet på samme måte som før pandemien.
Kretsene under er klar over at det har vært gjort forsøk på få til en felles definisjon av begrepet, uten hell og derfor vårt innspill i 
dag.

Vi mener at NSF burde forsøke å harmonisere Toppidrettsbegrepet i mye større grad enn hva tilfellet er i dag.
Når dette ikke er gjort i dagens regelverk, så åpnes det for videre frafall og frustrasjon.
Vi er alle klar over at vi har verdens beste skiløpere og som en konsekvens av nettopp det, har vi også verdens nest beste og så
videre nedover.
Mange Seniorer og Juniorer som ikke fikk gått renn i vinter er på svært høyt nivå, både nasjonalt og internasjonalt.
Når pandemien rammet oss med full tyngde igjen i sesongen 20/21 så ble veldig mange stående uten mulighet til å konkurrere.
Ja, de beste får jo alltid gå men her snakker vi nok mest om de nest beste, og de er det mange av i vårt skiglade Norge.
Mange løpere særlig i Jr alder gjør enorme fremskritt fra en sesong til annen, det er mange «late bloomers».



Vi vil også nevne at det ut i fra dagens tolkning på mange måter ikke gis den annerkjennelsen som flere hardt satsende utøvere 
både trenger og fortjener.
I tillegg er det enkelte arenaer hvor «Toppidrettsstatus» er viktig, som for eksempel ved opptak ved skoler og universiteter.

Vi ønsker oss alle en ny sesong hvor vi slipper å tenke på regler og definisjoner, men vi er vel alle redde for at en avart av dagens 
Pandemi kan skape nye utfordringer.
Vi ser i disse dager ytterligere frafall fra gode Jr og Sr løpere, og vi oppfatter det som kritisk dersom NSF -Langrenn går inn i nok 
en sesong med samme Toppidrettsdefinisjon som før.
Kretsene under her oppfordrer Langrennskomiteen til å drøfte følgende:
 Er dagens definisjon av Toppidrettsbegrepet for strengt?
 Vi vil gjerne vite om LK har handlingsrom til å lage en «videre definisjon»?
 Kan man for eksempel ha forskjellige definisjoner av Toppidrett? Vi tenker oss ut i fra hvilket landskap man står i?
 Sist men ikke minst, bør ikke Skistyret lage en felles definisjon av Toppidrett for hele Skiforbundet?

For kretsene
Oslo, Akershus, Østfold, Buskerud og Vestfold og Telemark

Erik Christoffersen
Avgått leder i Vestfold og Telemark skikrets.


